

ISSN 1672-7169
CN 11-5188/N

华北科技学院学报

JOURNAL OF NORTH CHINA INSTITUTE OF
SCIENCE AND TECHNOLOGY

第17卷 第4期
Vol.17 No.4

2020 4
北京东燕郊

中国期刊网(CNKI)全文收录期刊
中国学术期刊综合评价数据库来源期刊
万方数据——数字化期刊群入网期刊
中国核心期刊(遴选)数据库期刊

万方数据

华北科技学院学报

第十七卷 第四期
(总第八十六期)

二〇二〇年第四期

- Hydrological-mechanical-thermal-chemical coupling numerical simulation of spontaneous combustion of loose top coal ZHANG Hongfen, CAO Wei, WANG Baofu, GAO Erxin (1)
- Study on measurement method of local fan volume WU Yongsheng, LIU Yunyan, LI Lin (6)
- Research on mining with water pressure of coal seam based on five figures and double coefficients method TIAN Wuzi, LI Kai (12)
- Comprehensive prediction and verification of coal seam outburst risk ZHANG Erhui, ZHU Quanjie, LIU Yan, etc. (19)
- Research hotspots and trend analysis of coal pores in goafs based on CiteSpace WANG Yiqiao, SI Junhong, WANG Yongjian, SHAO Yitian (27)
- Dynamic monitoring and analysis of surface rock movement and ground fracture distribution in mining area CAO Jiaxing (35)
- Influence of power supply by long cable of frequency converter for mine on line voltage of motor XIN Zhen, DENG Yonghong, ZHANG Yang (43)
- Research on user identity information security verification based on behavior analysis CHEN Nan, WANG Yan, ZHU Honggen (49)
- Modeling of Hammerstein system with static hysteresis LI Haifen, HAN Zixuan, YU Zhen, LI Pan (55)
- Analysis on the effectiveness of post-casting strip of tall buildings based on GSraft LIU Yuanyuan, CHENG Shaoyue, GUO Yichen, etc. (61)
- The basic theory and experimental research of infrared thermometer detection during the epidemic LI Qiong, ZHAO Yuhu, RAO Wenhao (67)
- The investigation of the air-stable Fe^{II} coordination polymer affected by proton ZHANG Luchao, LI Jieming, CHEN Hao, etc. (74)
- Study on the influencing factors of window opening behavior of residents during the COVID-19 epidemic LIN Mingbin, WU Jinshun, LIU Hongwei, etc. (78)
- Application of IG-LSTM model in AQI prediction CHEN Cen, TIAN Xiaodan, WU Wenxing (85)
- Analysis and prediction of influential factors of air quality index based on SPSS GUO Huan (92)
- Discussion on the application of risk identification and evaluation system in Xinzhen railway ZUO Hailu, ZHANG Wenshan (96)
- Orientation transformation: structural analysis based on 24 investigation reports of particularly serious accident LI Lin, CHENG Genyin, HOU Jiayin, etc. (101)
- Application and practice of rock mechanics experiment teaching based on Digital Image Correlation technology ZHU Quanjie, LIANG Juan, ZHANG Erhui, etc. (106)
- Based on AnyLogic the study on the campus pedestrian flow in our school CHENG Ranran, ZHANG Shenghui (116)
- Significance and measures of cultivating " first responders" for prompt prevention of losses in major emergencies ZHENG Yanping (122)

目 次

- 松散顶煤自燃流—固—热—化耦合数值模拟 ... 张红芬, 曹 伟, 王宝夫, 高尔新 (1)
- 局部通风机风量测试方法研究 武永胜, 刘云琰, 李 林 (6)
- 基于五图双系数法的煤层带压开采研究 田午子, 李 凯 (12)
- 煤层突出危险性综合预测及
验证 张尔辉, 朱权洁, 刘 衍, 高林生, 张 震, 谷 雷 (19)
- 基于 CiteSpace 采空区煤的孔隙研究热点与
趋势分析 王乙桥, 司俊鸿, 王永建, 邵意添 (27)
- 矿区地表岩移与地裂缝分布动态监测分析 曹佳兴 (35)
- 煤矿变频器长电缆供电对电机端线电压的影响 辛 祯, 邓永红, 张 杨 (43)
- 基于行为分析的用户身份信息安全验证研究 陈 楠, 王 艳, 朱洪根 (49)
- 含有静态迟滞 Hammerstein 系统的建模 李海芬, 韩子轩, 于 臻, 李 攀 (55)
- 基于 CSRaft 的高层建筑沉降后浇带的
有效性分析 刘媛媛, 程韶岳, 郭一辰, 闻 松, 程 煜 (61)
- 疫情期间红外测温枪检测的基础理论和实验研究 李 琼, 赵钰虎, 饶文昊 (67)

质子对二价铁化合物空气稳定性的

研究 张露超, 李杰明, 陈浩, 陈庆聪, 李波 (74)

新冠疫情期间住宅建筑开窗行为影响因素

研究 林明彬, 吴金顺, 刘鸿炜, 张畅畅, 苏壮壮, 李林 (78)

IG-LSTM 模型在空气质量指数预测中的应用 陈岑, 田晓丹, 武文星 (85)

基于 SPSS 的空气质量指数的影响因素分析及预测 郭欢 (92)

浅谈风险辨识和评估体系在新准铁路的应用 左海路, 张文山 (96)

导向转变: 基于 24 份特大事故调查报告的结构

分析 李林, 程根银, 侯佳音, 亢磊, 张畅畅, 耿兴银 (101)

DIC 技术在岩石力学实验教学中的应用与

实践 朱权洁, 梁娟, 张尔辉, 龚剑, 刘晓辉, 赵启峰 (106)

基于 Anylogic 的我校校园行人流研究 程冉冉, 张生晖 (116)

培育应急“第一响应人”的止损价值与措施 郑燕平 (122)